## 工矿专用系列温度调节、通风换气设备

产品名称	工矿专用系列温度调节、通风换气设备
公司名称	海宁市奥科兰电器有限公司
价格	.00/个
规格参数	是否提供加工定制:否 品牌:奥科蓝 型号:工矿专用系列
公司地址	中国 浙江 绍兴市 杭州市下沙经济开发区
联系电话	86 0573 85930559 15336533998

## 产品详情

型号 工矿专用系列 产品别名 温度调节、通风换气设备

用途工矿专用系列

工矿专用系列

循环热风机 热效率高,比一般采暖器要高出30%以上。 通过以风机为媒介代替了普通采暖器的自然 散热为强制散热,从根本上解决了单纯用水暖升温慢的弊病。 产品大部分的热量通过水来传导的,水 能够蕴藏较多的热量,慢慢的散发出来,使室内的温度升降都比较均匀,不会出现纯风暖热风机送风机 一停温度就急剧下降的情况。 以水为介质进行热的传递,彻底解决了传统纯风暖热风机吹出热风吸收 极大的节省了能源,在当今能源价格不断上涨的时候,为客户节约了大量的资金 空气中水分的问题。 ,有良好的经济效益。 该产品结构紧凑、占地面积小、大大缩短了安装工期,造价只是传统水暖的1/3 安装简单快捷,只需和热水进出口连接,接上电源即可。 外观美观大方,可以吊挂安装,节省空 换热器采用无缝紫铜管(或高密度si铝管)串套高效的双向裂隙铝翅片涨紧成一体传热效率高,冷量 间。 充足,寿命长。 外壳由加厚镀锌板制成,坚固耐用,且经过静电喷塑处理,双层防锈,保用十年以上 独有的倾斜型外壳设计,拢风效果好,有效地保证了风量。

circulation heating fan with high heat efficiency which is higher 30% than the common heater. circulation heating fan is mandatory cooling replying the fan instead of the natural cooling of the common heater which solves the problems of heating method by water. most heat is transferred by water, as for water contains more heat and radiates gradually, the indoor temperature goes up or down uniformly which avoids the situation of temperature falling sharply by wind heating fan. transferring heat by water thorough solves the problem of absorbing water when the traditional wind heating fan exhausts the hot wind. the product saves the energy which save the capital and enhances the economic performance. compact structure and small floor area shorten the installation period, cost of manufacture occupies 1/3 of the traditional water heating. installs simply and quickly, just connects with the water

inlet and outlet and puts up the power. with elegant appearance, hanging installation saves spaces. durable frame is made by thicker galvanized sheet which is processed by electrostatic spray, it is antirust which can ensures ten years 'usage. unique slope design of frame enjoys a better effect of drawing wind which ensures the wind volume.